
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

_ t

	

Á I

	

hA~,'

	

d Í

OW

	

::

	

'w

	

..

	

,

	

ii

	

ni rl

	

Tlniini

	

ni-'1 u

	

-.. 1199Ii

	

I~i1_-111i1~ i~cl itulf . ...-i

övaztai a

~a ar ,ányszá 14\1- A 2.. N

Érkezett : 2032 °.~, 114a
Írásbeli választ igényl ő kérdés

dr. Kövér László ,
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 46/1994. (IX 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán az
egészségügyért felelős Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető Miniszter Úrhoz:

„Egyetért-e a gyógyszerkassza megfelezésével?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Széll Kálmán Terv különböző dokumentumaiban szemmel láthatóan a gyógyszertámogatás
lefaragása a célpont. A 2011 . évi előirányzat 160 milliárdos csökkentése várható 2013-ra.
Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat!

• Egyetért-e a gyógyszerkassza megfelezésével?
• Mit gondol, milyen következményekkel jár mindez a betegellátás szempontjából?

Tudja-e Ön, hogy Görögországban hasonló intézkedés növelte az elkerülhető
halálesetek számát? Tudja-e Ön, hogy a gyógyszert gyártó cégek sorra szüntetik me g
fontos készítmények el őállítását, visszafejlesztik kutatási tevékenységüket, embereket
bocsátanak el? Tudja-e, hogy a forgalom apadása és az értelmetlen árcsökkentés i
spirál patikák százait sodorta a csőd szélére?

Az egyes miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és
hatásköréről szóló 212/2010. (VII . 1 .) Korm. rendelet 41 . d) pontja alapján Ön felel az
egészségügyért, ezért kérdésem megválaszolása az Ön feladatkörébe tartozik .
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